



UNITED WORLD WRESTLING

TO ALL NATIONAL FEDERATIONS

Eligibility for Olympic Games & Qualifiers after a change of Sports Nationality

Dear Mr President,

In the circular letter of 29 May 2019 concerning the eligibility for the Olympic Games and Games qualifiers after a change of sports nationality, you were informed that in addition to Olympic Games, Continental & Regional Games, Continental & World Championships, all International Tournaments are considered for the counting of the 3-year period as provided for by the Olympic Charter.

A clarification was received from the IOC in November stating that only Ranking Series tournaments (as opposed to all International Tournaments) may be considered to apply this three-year rule.

With this clarification, this means that a wrestler who represented one country in the Olympic Games, Continental & Regional Games, Continental & World Championships and who changed his nationality can participate in the Olympic Games to represent his new country if at least three years have passed since he last represented his former country in Olympic Games, Continental & Regional Games, Continental & World Championships and Ranking series.

For the Olympic Games Qualifying Tournaments & Olympic Games, the 3-year counting starts **from 2 August 2020 backwards**.

The UWW Executive Committee acknowledged and adopted this clarification during its meeting of 24 November 2019.

We remain at your disposal for any information you may require.

A TOUTES LES FEDERATIONS NATIONALES

Eligibilité aux Jeux Olympiques et Tournois Qualificatifs après un Changement de Nationalité Sportif

Cher Président,

Dans la circulaire du 29 mai 2019 concernant l'éligibilité aux Jeux Olympiques et aux tournois qualificatifs à la suite d'un changement de nationalité, vous avez été informé qu'en plus des Jeux Olympiques, Jeux Continentaux & Régionaux, Championnats Continentaux & Mondiaux, tous les Tournois Internationaux sont considérés dans le décompte de la période de 3 ans prévue par la Charte Olympique.

Une clarification a été reçue du CIO en novembre dernier, indiquant que seuls les tournois Ranking Series (par opposition à tous les tournois internationaux) peuvent être considérés pour l'application de cette règle des trois ans.

En d'autres termes, un athlète qui a représenté un pays aux Jeux Olympiques, Jeux Continentaux et Régionaux, Championnat Continentaux et Régionaux, et a obtenu un changement de nationalité UWW peut prendre part aux Jeux Olympiques afin d'y représenter son nouveau pays, si un délai d'au moins trois ans s'est écoulé depuis sa dernière participation avec son ancien pays aux Jeux Olympiques, Jeux Continentaux et Régionaux, Championnats Continentaux et Régionaux et Ranking Series UWW.



UNITED WORLD WRESTLING

Pour les Tournois qualificatifs des Jeux Olympiques et les Jeux Olympiques, les trois ans sont décomptés à partir du **2 août 2020**.

Le Comité exécutif de l'UWW a reconnu et adopté cette clarification lors de sa réunion du 24 novembre 2019.

Nous restons à votre disposition pour tout complément d'information, et vous prions d'agréer, Cher Président, nos salutations distinguées.

Michel Dusson

A handwritten signature in black ink, appearing to read 'Michel Dusson'.

Secrétaire Général
United World Wrestling

Cc to UWW Bureau Members

Corsier-sur-Vevey 16.12.19